
Obecné zastupiteľstvo obce Rabča, Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, ul. Hlavná, s. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 8 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča, zo dňa  

26. 10. 2018, konaného na Obecnom úrade v Rabči  

 

 

Obsahuje: 

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 28. 9. 2018 

6. Prehľad účasti poslancov na zasadnutiach OZ 

7. Zmena rozpočtu obce Rabča a ZŠ s MŠ Rabča č. 3/2018 

8. Snímok z mapy Ul. Poľná 

9. Stanovisko k návrhu zmien CP autobusových liniek ARRIVA Liorbus, a.s.  

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny. 

Neprítomní: Ing. Jozef  Kovaliček, Ing. Patrik Cubinek  – poslanci OZ - ospravedlnení 

Ďalší prítomní: 

Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér OcÚ Rabča 

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Mária Fusková, pozemkové oddelenie OcÚ Rabča 

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 

 

K bodu číslo 1 – Otvorenie 

Osme riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2018 otvoril 

starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ 

bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Monika Adamčíková a Ing. 

Jaroslav Jagnešák, poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu a to v zložení: predseda – Ján Maťuga, členovia: 

Pavol Kobyliak a PhDr. Augustín Piták,  poslanci OZ.   

UZNESENIE: 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. 

Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. 

Gabriela Čulová t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0.  

Návrhová komisia bola schválená. 

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Rabča 

Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16 30 h.  bolo prítomných 8 poslancov z 11 všetkých  

poslancov, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. Zároveň 

predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  



2 

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 28. 9. 2018;  

6. Schválenie odkúpenia podielov v Ul. Poľná k. ú. obce Rabča; 

7. Zhodnotenie volebného obdobia 2014 – 2018; 

8. Rôzne; 

9. Interpelácia – Diskusia; 

10. Záver. 

 

Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania.  

Pripomienky zo strany poslancov k programu  neboli žiadne. Starosta – doplnil do bodu 6) 

schválenie odkúpenie podielov od vlastníkov v Ul. Adamovka. 

Starosta požiadal poslancov, aby hlasovali o schválení programu s navrhovanou zmenou.   

 

UZNESENIE:  

ZA schválenie programu rokovania s navrhovanou zmenou hlasovalo 3/5-tiny poslancov zo 

všetkých poslancov:  Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. 

Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 8 

poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča má 11 poslan-

cov OZ. 

Program rokovania bol schválený. 

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ zo dňa 28. 9. 2018 

Hlavná kontrolórka obce Rabča Mgr. Janka Prisenžňáková previedla kontrolu plnenia uznesení 

nasledovne (viď príloha zápisnice), nakoľko v čase prejednania bodu nebola na zasadnutí 

prítomná hlavná kontrolórka obce Rabča Mgr. Janka Prisenžňáková: 

 

Obecné zastupiteľstvo – 28. 9. 2018 

F. Ukladá 

1.  Aby obec Rabča zaslala schválené Zmeny a doplnky č. 1 Územného plánu obce Rabča na 

Okresný úrad v Žiline, odbor výstavby a bytovej politiky v Žiline, oddelenie územného plánova-

nia, Andreja Kmeťa č. 17, 010 01  Žilina opatrené doložkou (pečiatkou), na ktorej bude označenie 

schvaľovacieho orgánu, číslo uznesenia a dátum schválenia, odtlačok pečiatky, meno oprávnenej 

osoby a podpis. Termín: do 10. 10. 2018; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 

 

2. Aby obec Rabča vyhotovila Registračný list (OSO ÚPP a ÚPD), ktorý spolu s kópiou uznese-

nia o schválení sa doručí na Ministerstvo dopravy a výstavby SR, Nám. Slobody č. 6, P.O.Box 

100, 810 05  Bratislava. Termín: do 10. 10. 2018; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 

 

3. Hlavnej kontrolórke obce Rabča Mgr. Janke Prisenžňákovej preveriť možnosť umiestnenia 

informačných tabúľ v obci Rabča, že sú verejné priestranstvá v obci Rabča monitorované 

kamerovým systémom. Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 

 

Obecné zastupiteľstvo -  28. 6. 2018 

G) Ukladá 

4. Aby Obecný úrad v Rabči podal  žiadosť na kompetentné orgány  o osadenie dopravných zrka-
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diel na uliciach: Nad riekou, Grúňanská, Gaceľovská a zakúpil dopravné zrkadlá.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do 31. 8. 2018. Úloha je splnená dopravné zrkadlá sú osadené so 

súhlasom kompetentných orgánov oproti Ul. Nad riekou, Ul. Gaceľovskou a v Ul. Grúňanskej.   

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie kontrolu plnenia uznesenia zo dňa 28. 9. 2018 (viď príloha zápisnice). 

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 8 poslan-

cov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. 

 

K bodu číslo 6 – Schválenie odkúpenia podielov v Ul. Poľná k. ú. obce Rabča 

Starosta  – informoval, že obec v rámci vyporiadania ulíc v obci Rabča je potrebné schváliť 

vyporiadanie časti pozemkov od spoluvlastníka  v lokalite Ul. Poľná. Ide o:  

Odkúpenie parcely od vlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu a to od vlastníka ako 

predávajúceho na obec Rabča ako kupujúcu:  

Predávajúci: 

Michal Djubek ,  nar. 13. 6. 1991, bytom Rabča, Pod krížom 31  

CKN parc. č. 1878/19 – TTP o výmere 435 m2 zapísaná na LV č.2580 na meno: Michal 

Djubek v podiele 1/16-nina úč.   

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a spoluvlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu, že 

obec Rabča vyporiadava ulice v lokalite Ul. Poľná.  Náklady spojené s prevodom uhradí obec 

Rabča. ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. 

Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 8 

poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča má 

11 poslancov. 

 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m: Predávajúci: 

Tomáš Koľada, nar. 17. 6. 1990 a  manželka Monika Koľadová, rod. Pilarčíková, nar. 23. 4. 

1990, obaja bytom Rabča, Hlavná 828  

parc. C-KN č. 17283/2  – orná pôda o výmere 26 m2 zapísaná na LV č. 7089 v BSM v 1/1-

nine úč.;  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí náklady 

spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 8 poslan-

cov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m: Predávajúci: 

PhDr. Augustín Piták, nar. 26. 5. 1977, bytom Rabča, Hlavná 564/266 a  manželka Mgr. Lu-

cia Pitáková, rod. Žitňáková, nar. 9. 9. 1985,  bytom Rabča, Soľná 394/8  

parc. C-KN č. 17281/2  – orná pôda o výmere 2 m2 zapísaná na LV č. 6189 v BSM v 1/1-

nine úč.;  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 
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rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí náklady 

spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 8 poslan-

cov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

K bodu číslo 7 – Zhodnotenie volebného obdobia 2014 -2018 

Starosta   – predniesol poslancom zhodnotenie volebného obdobia r. 2014 – 2018 a to: pre-

hľad zasadnutí, uznesení a účasti poslancov na OZ (viď príloha zápisnice). Uviedol, že bol 

spokojný s prácou obecného zastupiteľstva, aj keď to niekedy nebolo jednoduché. Vyslovil 

poďakovanie poslancom za ich prácu. Čo sa týka komisií, tak najviac zasadala Komisia ŽP, 

VP a výstavby, ale zúčastňoval sa jej hlavne jej predseda PhDr. Augustín Piták.  

 

O 16.35 hod. sa dostavila  Mgr. Andrea Lubasová – teraz je poslancov prítomných 9 z 11 

poslancov OZ.  

 

Hneď na začiatku volebného obdobia,  v januári 2015,  došlo ku požiaru v obecnej hasičskej 

stanici. Stále je to na súde. Čakáme na rozhodnutie.  Potom to bola výstavba verejnej kanali-

zácie OVS, a.s. Dolný Kubín. Boli problémy, robili sa kompromisy s ľuďmi. Volebné obdo-

bie bolo zamerané hlavne na infraštruktúru – verejné osvetlenie, vodovod, kanalizácia, chod-

níky, asfaltovanie MK – 1,8 mil. €. Za tieto 4 roky sme podali  viac ako 60 projektov na po-

skytnutie dotácie, priemerne sa podali každého 1,5 mesiaca 2 projekty. Reálna dotácia je t. č. 

3,7 mil. €. Na projektoch sa stále pracuje. Počas volebného obdobia úspešne kandidoval na 

poslanca ŽSK. Podarilo sa nám získať pozitívne hodnotenie na CIZS. Obec to už riešila pred 

dvoma rokmi. Mrzí ho, že sa nadstavba MŠ nezačala podľa plánu, čo malo za následok, že sa 

so stavbou začalo až teraz. Obec v uliciach vyporiadala 6 ha na obec Rabča a stále v tom po-

kračujeme.   

 

UZNESENIE 

Uvedené vzali poslanci na vedomie. 

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová, Mgr. Andrea 

Lubasová t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0.  

 

K bodu číslo 8 – Rôzne  

 

Starosta informoval poslancov, že: 

• Dnes bolo stretnutie poslancov o 15.30 hod. na Ul. Konečnej, aby sa osobne oboznámili 

so situáciou na tvare miesta a to na základe podanej žaloby manželmi Juritkovcami na 

obec Rabča o určenie vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam a návrhu na vydanie 

neodkladných opatrení, ktoré zaslal ich právny zástupca JUDr. Polák na Okresný súd v 

Námestove. V pondelok je súd v Námestove.  

• Dňa 13. 10. 2018 sa konala v našej obci Noc bojov v Športovej hale v Rabči. Predniesol 

žiadosť  KASprof Security, s.r.o., 029 62  Oravské Veselé 440, ktorá túto súťaž organizo-

vala o schválenie sponzorského príspevku. 

Kobyliak – uviedol, že po tejto akcii bol v Športovej hale v Rabči hrozný neporiadok.  

Ing. Kornhauserová – uviedla, že škola si zabezpečila upratovanie športovej haly po akcii. Je 

to veľká akcia a začína sa vlastne 2 dni pred, kedy začínajú s prípravami. Pre KAS prof Secu-
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rity je vlastne už dotácia to, že majú prenajatú halu bezplatne. Naša športová hala je veľká 

a veľmi dobre udržiavaná, čo je zásluhou bývalého p. riaditeľa p. Jána Pienčáka.  

Ing. Jurčák –  navrhol, aby poslanci najskôr hlasovali o tom, či im OZ vôbec chce schváliť 

nejaký finančný sponzorský dar a až potom sa zaoberajme výškou sponzorského.  

Maťuga – bol tam osobne, bolo tam veľmi veľa športovcov z celého Slovenska, je to vlastne 

aj akási forma reklamy pre našu obec.  

Mgr. Čulová – skôr by sme mali dávať lepší obraz o našej obci na Slovensku – napr. výkonmi 

našich florbalistov ako bojovnými športami.   

Mgr. Lubasová – súťažiaci sú veľmi slušní ľudia, aj keď ide o bojový šport. S neporiadkom 

treba rátať, nedá sa to ustrážiť. Je to veľká akcia s veľkou účasťou súťažiacich a hostí. Vedú 

aj mladých dobrým smerom. Tento šport má aj dobrú stránku.  

Bc. Rešutíková – je to šport na profesionálnej úrovni.  Priťahuje ľudí z celého Slovenska 

a zahraničia. Je za podporenie. Neporiadok po skončení akcie treba riešiť s organizátormi.  

Maťuga – konal sa aj súboj historického šermu a bol to 1. zápas vôbec na Slovensku.  

Ing. Jagnešák – mali k dispozícii 4 dni bezplatne športovú halu, čo predstavuje cca 800 €.  Už 

aj toto je pre nich pomoc, že nemusia platiť nájom.   

 

Starosta dal hlasovať o tom, či poslanci sponzorsky podporia žiadosť KASprof Security, 

s.r.o., 029 62  Oravské Veselé 440 s tým, že o výške sponzorského príspevku budú hlasovať 

samostatne.  

 

Poslanci schválili, že na základe žiadosti KASprof Security, s.r.o., 029 62  Oravské Veselé 

440 poskytnú sponzorský príspevok na akciu „Noc bojov“, ktorá sa konala 13. 10. 2018 

v Športovej hale v Rabči s tým, že o výške sponzorského príspevku budú hlasovať samostat-

ne. ZA hlasovali: Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták, Bc. Ľudmila  Reštíková, Ján 

Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová t.j. 5 z 9 prítomných poslancov; PROTI – Ing. Jagnešák, 

Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Pavol Kobyliak t. j. 4 z prítomných 9 poslancov OZ; 

ZDRŽAL SA – 0. Tento návrh prešiel.  

 

Starosta dal následne hlasovať o výške sponzorského príspevku podľa podaných návrhov pos-

lancov: 

 

PhDr. Piták  navrhol sponzorský príspevok – 400 € 

Mgr. Lubasová navrhla sponzorský príspevok  – 500 € 

 

ZA sponzorský príspevok 500 € pre KASprof Security, s.r.o., 029 62  Oravské Veselé 440 na 

akciu „Noc bojov“, ktorá sa konala 13. 10. 2018 v Športovej hale v Rabči hlasovali: Monika 

Adamčíková, Ján Maťuga, Bc. Ľudmila Rešutíková, Mgr. Andrea Lubasová t. j. 4 z 9 prítom-

ných poslancov OZ; PROTI – PhDr. Augustín Piták, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Gabriela Čulo-

vá, Ing. Jaroslav Jagnešák t. j. 4 z prítomných 9 poslancov OZ; ZDRŽAL SA: Pavol Kobyliak 

t. j. 1 z prítomných 9 poslancov OZ. Tento návrh nebol schválený.   

 

ZA sponzorský príspevok 400 € pre KASprof Security, s.r.o., 029 62  Oravské Veselé 440 na 

akciu „Noc bojov“, ktorá sa konala 13. 10. 2018 v Športovej hale v Rabči hlasovali: PhDr. 

Augustín Piták t. j. 1 z prítomných 9 poslancov OZ; PROTI: Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Gabriela 

Čulová, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Andrea Lubasová t. j. 4 z prítomný 9 poslancov OZ; 

ZDRŽAL SA: Pavol Kobyliak, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. 

j. 4 z prítomných 9 poslancov. Tento návrh nebol schválený.  
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Poslanci neschválili žiadnu sumu sponzorského príspevku.  

  

• Informoval poslancov o akcii Uvítanie detí, kde sme mali takú milú povinnosť privítať 

5000-tisíceho občana.  Zaujímavosťou bolo, že na uvítaní bola mamička, ktorá bola 

v roku 1997 ako 4000-tisíca občianka obce Rabča. Takže po 21. rokoch nám pribudlo do 

obce 1000 obyvateľov.  

• Dnes bolo posledné zasadnutie ZMOBO pred komunálnymi voľbami. Tento týždeň bola 

voľba riaditeľa OVS, a.s. Dolný Kubín a od 1. 1. 2018 je zvolený za riaditeľa Ing. Jozef 

Revaj, rodák z Rabče.  

• ZMOBO t. č. rieši problém s odpadmi, hala na triedenie odpadu by sa mala premiestniť do 

obce Klin. Teraz si volili predstavenstvo a  bol zvolený do dozornej rady ZMOBO.  

• Zablahoželal starostovi zo Świnnej Henrikovi Juraszovi, ktorý bol opätovne zvolený vo 

voľbách za wojta gminy Świnna. 

• Obec nainštalovala retardéry na ulici Mokrá, pred križovatkou na ulici Rovňová, Trchov-

nica, Úbočná a Iglarčíkova. 

• Cez víkend sa bude pokračovať v asfaltovaní a do sviatkov by sa malo asfaltovanie ukon-

čiť, tak ako je uvedené v zmluve o dielo.  

• Začína sa robiť nadstavba MŠ.  

Ing. Kornhauserová – strechu zatiaľ nezhodili, ale izolujú stropy.  

Starosta – v pondelok je kontrolný deň s dodávateľom a stavebným dozorom na nadstavbu 

MŠ.  

• Na nižnom konci sa t. č.  buduje Multifunkčné ihrisko s umelým trávnikom.  

 

Zmena rozpočtu – ZŠ s MŠ Rabčická 410 Rabča 

Starosta požiadal Ing. Kvasniakovú, aby predniesla  Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 

2018 –rozpočtové opatrenie č. 3/2018 schválené OZ 26. 10.  2018 v zmysle par. 14 zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, 

ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu obce Rabča na rok 2018 so súhlasom Obecného zastupi-

teľstva v Rabči, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (viď príloha).   

Mgr. Grancová – uviedla, že všetci návrh úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ obdržali e-mailom.  

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová, Mgr. Andrea 

Lubasová t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0.  

 

Spolufinancovanie – projektu Odovzdávanie dedičstva predkov mladým pokoleniam 

Mgr. Kvasničáková – uviedla, že v rámci realizácie spoločného mikroprojektu v rámci Pro-

gramu Interreg V-A Poľsko-Slovensko 2014-2020 je potrebné schváliť spolufinancovanie 

predmetného projektu. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili:  

1. Realizáciu spoločného mikroprojektu č. INT/EB/ZA/1/III/B/0119 s názvom „Odovdzáva-

nie dedičstva predkov mladým pokoleniam“ v rámci Programu Interreg V-A Poľsko-

Slovensko 2014-2020, Prioritná os: Ochrana a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva 

cezhraničného územia. 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia nenávratného fi-

nančného príspevku (ďalej NFP). 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov spolufinancovania realizovaného projektu nasle-

dovne: Celkové oprávnené výdavky: 39 455,80 eur, z toho Európsky fond regionálneho 
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rozvoja 33 537,43 eur, Prostriedky zo ŠR 3945,58 eur, vlastný vklad 1 972,79 eur 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci NFP. 

4. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce.  

 

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová, Mgr. Andrea 

Lubasová t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča 

má 11 poslancov OZ.  

 

Zmeny cestovných poriadkov autobusových liniek 

Prednostka – informovala poslancov OZ o stanovisku k návrhu zmien cestovných poriadkov 

autobusových liniek ARRIVA Liorbus, a.s., Bystrická cesta 62, Ružomberok, ktoré sa pre 

našu obec nemenili zásadne, len sa posúvali o cca 5- 10 minút, a budú platné od 9. 12. 2018.  

Poslanci uvedenú informáciu vzali na vedomie.  

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová, Mgr. Andrea 

Lubasová t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča 

má 11 poslancov OZ.  

 

K bodu číslo 9 – Interpelácia - Diskusia 

Mgr. Kvasničáková – v meste Šenov sa otvára park, kde sme z obci pozvaní 40 občania. Po-

žiadali nás, aby sme sa vyjadrili, ktorý dátum nám najlepšie vyhovuje či 21. 11. alebo 28. 11. 

2018. Obec bude o termíne informovať poslancov.   

Ing. Kornhauserová – uviedla, že z minulého OZ mala požiadavku na informáciu, aké boli 

náklady a výnosy na prevádzkovanie MŠ počas prázdnin. Náklady boli 7 900 € a príjem bol 

cca 400 € na mesiac. Takže boli v strate cca 7000 €.  

Ing. Jagnešák – navrhuje stanoviť výšku poplatku a treba zabezpečiť, aby ho rodičia uhradili 

na 2 mesiace vopred.  

Prednostka – uviedla, že poplatok rodičia aj platili 2 mesiace vopred.  

Bc. Rešutíková – je jasné, že je to stratové, ale je to pomoc pre rodičov. Veď škôlka bola 

otvorená pre naše deti a rodičia mohli ísť do práce s vedomím, že majú o deti postarané.  

Starosta – ak sa zdá poslancom, že je to veľká strata, tak navrhuje na budúci rok  zvýšiť po-

platok.  

Mgr. Čulová – uviedla, že treba robiť tomu väčšiu informovanosť pre rodičov a nielen v našej 

obci, ale aj okolitých obciach, lebo je to skutočne veľká pomoc pre rodičov.  

Starosta – treba si stanoviť jasné pravidlá a verí, že na budúci rok bude ešte väčší záujem ako 

tento rok.  

Ing. Kornhauserová – uviedla, že sa škola zapojila do projektu „Protidrogový vlak“. Z našej 

školy tam ide 57 detí (ôsmaci). Je tam vstupné 13 €. Bude odstavený vlak v Tvrdošíne 

a v ňom budú prednášky o drogách.  

Bc. Rešutíková – vyslovila poďakovanie všetkým, ktorí sa zaslúžili o inováciu zasadacej 

miestnosti.    

 

K bodu číslo 10 – Záver 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a pri príležitosti po-

sledného zasadnutia OZ v tomto volebnom období odovzdal poslancom  ďakovné listy 

a poďakoval im za doterajšiu prácu. Rorokovanie OZ ukončil. Zasadnutie OZ ukončené 

o 18.00 h. Následne pozval poslancov OZ a zamestnancov obce na spoločné záverečné pose-

denie so zložkami v obci Rabča do Klubu dôchodcov v Rabči.  
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Starosta obce, Ing. Július Piták    ................................................. 

Prednostka OcÚ, Mgr. Monika Kozoňová ................................................. 

Overovatelia: 

Monika Adamčíková    ................................................. 

Ing. Jaroslav Jagnešák    ................................................. 

Zapísala Mgr. Eva Grancová   ................................................. 
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UZNESENIE č. 8/2018 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča 26. 10. 2018 

 

A. Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka.  

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

28. 9.  2018, ktorú predložila hlavná kontrolórka obce Rabča Mgr. Janka Prisenžňáková. 

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Zhodnotenie volebného obdobia r. 2014 – 2018. 
.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

4. Informáciu prednostky OcÚ Mgr. Moniky Kozoňovej k návrhu zmien cestovných poriad-

kov autobusových liniek ARRIVA Liorbus, a.s. Bystrická cesta 62, Ružomberok platných od 

9. 12. 2018. 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 
 

B. Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda – Ján Maťuga, členovia: Pavol Kobyliak a PhDr. Au-

gustín Piták, poslanci OZ 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

  

2. 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ Program rokovania obecného zastupiteľstva obce 

Rabča s navrhovanou zmenou a to doplnenie do bodu 6) schválenie odkúpenia podielov od spolu-

vlastníkov v Adamovke III. na rozšírenie ulice o 1 m.  

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabčická 410 Rabča na rok 2018 – rozpočtové opatrenie č. 3/2018 

schválené OZ 26. 10. 2018 v zmysle par. 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu obce Rabča 

na rok 2018 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabči, rozpočtovým opatrením úpravou roz-

počtových prostriedkov. 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

4. Odkúpenie parcely od vlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu a to od vlastníka ako 

predávajúceho na obec Rabča ako kupujúcu:  

Predávajúci: 

Michal Djubek ,  nar. 13. 6. 1991, bytom Rabča, Pod krížom 31  

CKN parc. č. 1878/19 – TTP o výmere 435 m2 zapísaná na LV č.2580 na meno: Michal 

Djubek v podiele 1/16-nina úč.   
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Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a spoluvlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu, že 

obec Rabča vyporiadava ulice v lokalite Ul. Poľná.  Náklady spojené s prevodom uhradí obec 

Rabča. Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, 

PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 8 poslancov 

z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

5. Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. 

Adamovka III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m: Predávajúci: 

Tomáš Koľada, nar. 17. 6. 1990 a  manželka Monika Koľadová, rod. Pilarčíková, nar. 23. 4. 

1990, obaja bytom Rabča, Hlavná 828  

parc. C-KN č. 17283/2  – orná pôda o výmere 26 m2 zapísaná na LV č. 7089 v BSM v 1/1-

nine úč.;  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí náklady 

spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 8 poslan-

cov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

6. Odkúpenie parcely od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. 

Adamovka III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m: Predávajúci: 

PhDr. Augustín Piták, nar. 26. 5. 1977, bytom Rabča, Hlavná 564/266 a  manželka Mgr. Lu-

cia Pitáková, rod. Žitňáková, nar. 9. 9. 1985,  bytom Rabča, Soľná 394/8  

parc. C-KN č. 17281/2  – orná pôda o výmere 2 m2 zapísaná na LV č. 6189 v BSM v 1/1-

nine úč.;  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako 

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí náklady 

spojené s prevodom.  

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 

Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 8 poslan-

cov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA – 0; PROTI – 0. Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

7. V rámci realizácie mikroporojektu „Odovzdávanie dedičstva predkov mladým pokole-

niam“: 

 

a) Realizáciu spoločného mikroprojektu č. INT/EB/ZA/1/III/B/0119 s názvom „Odovdzáva-

nie dedičstva predkov mladým pokoleniam“ v rámci Programu Interreg V-A Poľsko-
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Slovensko 2014-2020, Prioritná os: Ochrana a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva cez-

hraničného územia. 

 

b) Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia nenávratného fi-

nančného príspevku (ďalej NFP). 

 

c) Zabezpečenie finančných prostriedkov spolufinancovania realizovaného projektu nasle-

dovne: Celkové oprávnené výdavky: 39 455,80 eur, z toho Európsky fond regionálneho roz-

voja 33 537,43 eur, Prostriedky zo ŠR 3945,58 eur, vlastný vklad 1 972,79 eur v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci NFP. 

 

d) Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce.  

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

9.  Na základe žiadosti KASprof Security, s.r.o., 029 62  Oravské Veselé 440 poskytnutie 

sponzorského príspevku na akciu „Noc bojov“, ktorá sa konala 13. 10. 2018 v Športovej hale 

v Rabči s tým, že o výške sponzorského príspevku budú hlasovať samostatne. 

 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 
 

C. Neschvaľuje 

1. Sponzorský príspevok 500 € pre KASprof Security, s.r.o., 029 62  Oravské Veselé 440 na 

akciu „Noc bojov“, ktorá sa konala 13. 10. 2018 v Športovej hale v Rabči. 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

2. Sponzorský príspevok 400 € pre KASprof Security, s.r.o., 029 62  Oravské Veselé 440 na 

akciu „Noc bojov“, ktorá sa konala 13. 10. 2018 v Športovej hale v Rabči. 

.................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

 

Zapísal(a): Ján Maťuga, poslanec(kyňa) OZ a predseda(kyňa) návrhovej komisie 

 

 

 

 


